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      慈溪市雀思德塑料电器有限公司成立于1995年，公司生产包装、塑料制品开始，现在发展到
以生产汽车电动摇窗机，无刷电机，电子无刷冷却风扇，电动工具无刷电机,洗地机等产品。公
司位于经济发达的慈溪周巷工业开发区，南临329国道，北靠美丽的杭州湾跨海大桥，交通便利
，环境优雅。公司占地面积1.3万平方米，绿化占地面积2500平方米，公司拥有塑料制品生产流
水线、冲压模具车间生产线，汽车电动摇窗机生产线，汽车电子无刷鼓风机、电子无刷冷却风
扇生产线，电动工具无刷电机生产线，洗地机生产线，部分车间全部采用了国内外的先进设备
，进行全自动无人化操作的管理模式，拥有员工200余人，其中管理型和技术型人才占公司人数
的20%。公司全体员工本着“品质优良，永续提升，打造品牌，追求卓越”的质量方针，在产品质
量方面一次合格率98%以上，顾客满意度96%以上，多年来得到广大客户的青睐。现公司已经
与2003年通过ISO9001：2000质量管理体系，为进一步服务于顾客，完善企业管理，公司全体
员工参与，已与2007年8月通过了QS认证。在2011年7月通过TS16949质量管理体系认证。

公司正朝着多元化的方向发展，引进优秀人才，培养出色员工。公司在2012年引进高级工程师
及技术型人才5人。研发了新一代无刷电机、汽车电子无刷冷却风扇，洗地机无刷电机和控制器
，该电机有效率高，寿命长，噪音低，节能减排的优点。

公司立足于“以诚为本”经营理念，我们将一如既往，持之以恒，贯彻“市场为导向，科技为动力
，人文为魂魄，质量为生命”的宗旨。以饱满的激情，无限的商机和发展空间，期望着各界专业
人事的加盟和合作。

Cixi TRUST plastic electrical appliance co., LTD. Founded in 1995, the company began to 
produce packaging, plastic products, now developed to produce automotive electric shake 
window machine, brushless motor, electronic brushless cooling fan, electric tools brushless 
motor, washing machine and other products. The company is located in the economically 
developed cixi zhouxiang industrial development zone, south of 329 national highway, north 
of the beautiful hangzhou bay bridge, convenient transportation, elegant environment. The 
company covers an area of 13000 square meters, green area of 2500 square meters, the 
company has plastic products production line, stamping mould workshop production line, 
auto electric shake window machine production line, auto electronic brushless fan, brushless 
cooling fan production line, electric tool brushless motor production line, washing machine 
production line, some shop all adopted advanced equipment at home and abroad, for fully 
automatic unmanned operation management mode, has more than 200 employees, including 
management and technical personnel account for 20% of the total number. In line with the 
quality policy of "excellent quality, sustainable improvement, brand building and pursuit of 
excellence", all employees of the company have gained the favor of the majority of customers 
over the years in terms of product quality with a qualified rate of over 98% and customer 
satisfaction of over 96%. Now the company has passed iso9001:2000 quality management 
system in 2003, in order to further serve customers, improve enterprise management, the 
company's staff participation, has passed QS certification in August 2007. In July 2011, it passed 
the TS16949 quality management system certification.

The company is developing towards diversification, introducing excellent talents and cultivat-
ing excellent employees. The company introduced 5 senior engineers and technical talents in 
2012. Developed a new generation of brushless motor, automotive electronic brushless cooling 
fan, brushless motor and controller of floor washing machine, the motor has the advantages 
of high efficiency, long life, low noise, energy saving and emission reduction.

Based on the business philosophy of "honesty", we will, as always, persevere, implement the 
purpose of "market-oriented, science and technology as the driving force, humanity as the 
soul, quality as life". With full passion, unlimited business opportunities and development 
space, we are looking forward to the professional personnel from all walks of life to join and 
cooperate.

BELIEVE IN THE POWER OF BRANDS

相信品牌的力量
售后无忧品质保证技术精湛 公司简介

COMPANY PROFILE



多方位质量检测程序 - 生产效率最大化，延长使用寿命。专
业的研发团队，高效率的流水生产线，严谨的质检体系，雀
思德在任何环节生产都在对品质严格把控。

Multidirectional quality inspection program - maximize production efficiency and extend 
service life. Professional r & d team, high efficiency production line, strict quality control 
system, qeside in any link of production in the quality of strict control.

严谨的生产体系

RIGOROUS 
PRODUCTION SYSTEM



应用范围
RANGE OF APPLICATION

ON QUALITY
专 注 品 质

让更多的客户享受真正的便捷清洁服务
Let more customers enjoy real convenient cleaning services

机场 / Airport

大型商场 / The mall

网球场 / Tennis court

车间 / Workshop

仓库 / Warehouse

产品采用真空电机内置设计，采用更优化的消音方式 ，作业噪音仅58分贝，更安静，更舒适。
The product adopts vacuum motor built-in design, operating noise is only 58 decibels, more quiet, more comfortable.
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吸水扒  Suction steak

作业宽度  Homework width

清洗能力  Cleaning ability

最高清洗速度  Maximum cleaning speed

吸入垃圾最大粒径  Maximum particle size of garbage

清水箱容量  Clean water tank capacity

污水箱容量  Sewage tank capacity

连续作业时间  Battery life

最小离地间隙  Minimum clearance from ground

最高行驶速度  Maximum speed

最大坡度  Maximum gradient

电瓶数量 The battery number

净重  The net weight

尺寸  Size

870mm

500mm

≥1500㎡/h

≥0.75m/s

≤35mm

≥48L

≥55L

≥3.5h

30mm

/

15°

2

155kg

140cm*80cm*94cm

普通底盘，手动升降刷盘，无驱动电机
Common chassis, manual lifting brush plate, no drive motor

870mm

500mm

≥1500㎡/h

≥0.8m/s

≤35mm

≥48L

≥55L

≥3.5h

30mm

3.5km/h

15°

2

165kg

140cm*80cm*94cm

铝合金底盘，一键升降刷盘，自走驱动电机
Aluminum alloy chassis, one - key lifting brush plate, 
self - driving motor.

配备水杯架，提高工作实时性。

超强吸力马达，强劲吸力，即使超市地砖也无污水残留。

仅58分贝的噪音，可在医院、酒店、学校等场合使用

搭载双大容量电瓶，可连续工作240分钟。

浮动刷盘设计，地面不平也可以刷干净。

广口注水口，注水更快捷便利。

吸污管外置，人性化设计，增加了清洗的便捷性。

人体工学手柄，人性化设计，满足了各类身高人群的需求。

Equipped with water cup holder

Strong suction motor, even floor tile also no residual sewage.

Only 58 db noise, can be used in hospitals, schools and other places

It can work continuously for 240 minutes.

Uneven ground can also brush clean.

Wide mouth water injection, water injection more convenient.

Suction pipe external, increased the convenience of cleaning.

Ergonomic handles meet the needs of people of all heights.

迎接开车做保洁的新时代
一款拥有高清洗效率的高品质洗地车。580洗地车作为

小型洗地车的新标杆，将迎来“开车做保洁”的新时代。

特别适合2000㎡-5000㎡的场所使用。

Welcome the new era of cleaning your car
A high quality floor cleaner with high cleaning efficiency. Wash the floor for car

The new benchmark of small land cleaners will usher in a new era of "driving and cleaning".

Especially suitable for 2000 SQM -5000 SQM area.

580手推式洗地机
580 hand push floor washer

580自走式洗地机
580 self-propelled floor washer

产品特性  Product features
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洗地机的适用范围
多用于供酒店宾馆、公园广场、工厂车间等场所的地

面清洗。功能齐全、高性能，适用于瓷砖地面、石料

地面、环氧地面、金刚砂地面、水磨石地面、塑胶地

板、玻化砖、PVC地面等硬质地面的表面油污等污垢

清洁。

Scope of application of floor washing machine
It is mainly used for hotels, parks, factories and other places

Surface cleaning. Full function, high performance, suitable for tile floor, stone

Ground, epoxy ground, emery ground, terrazzo ground, plastic ground

Board, bo changes brick, the dirt such as the surface of the hard ground such as PVC dirt

Clean.

吸水扒  Suction steak

作业宽度  Homework width

清洗能力  Cleaning ability

最高清洗速度  Maximum cleaning speed

吸入垃圾最大粒径  Maximum particle size of garbage

清水箱容量  Clean water tank capacity

污水箱容量  Sewage tank capacity

连续作业时间  Battery life

最小离地间隙  Minimum clearance from ground

最高行驶速度  Maximum speed

最大坡度  Maximum gradient

电瓶数量 The battery number

净重  The net weight

尺寸  Size

870mm

550mm

≥1600㎡/h

≥0.75m/s

≤40mm

≥60L

≥65L

≥3.5h

30mm

/

15°

2

136kg

120cm*80xm/115cm

智能面板，大容量储水，铝合金底盘,无自走驱动电机
Intelligent panel, large capacity water storage, aluminum 
alloy chassis, no self-drive motor

870mm

550mm

≥1600㎡/h

≥0.8m/s

≤40mm

≥60L

≥65L

≥3.5h

30mm

3.5km/h

15°

2

146kg

120cm*80xm/115cm

智能面板，大容量储水，铝合金底盘，自走驱动电机
Intelligent panel, large capacity water storage, aluminum 
alloy chassis, self-drive motor

配备水杯架，提高工作实时性。

超强吸力马达，强劲吸力，即使超市地砖也无污水残留。

仅58分贝的噪音，可在医院、酒店、学校等场合使用

搭载双大容量电瓶，可连续工作240分钟。

污水箱侧翻式设计，更轻松，便捷

浮动刷盘设计，地面不平也可以刷干净。

广口注水口，注水更快捷便利。

吸污管外置，人性化设计，增加了清洗的便捷性。

人体工学手柄，人性化设计，满足了各类身高人群的需求。

外置充电插头，让充电更便捷。

Equipped with water cup holder

Strong suction, even floor tile also no residual sewage.

Only 58 decibels of noise, can be used in hospitals and other places

Equipped with two large capacity battery, can work for 240 minutes.

Tilting design of sewage tank

Floating brush disc design, uneven ground can also brush clean.

Wide mouth water injection, water injection more convenient.

Suction pipe external, increased the convenience of cleaning.

Ergonomic handle, meet the needs of people of all heights.

External charging plug, so that charging more convenient.

690手推式洗地机
690 hand push floor washer

690自走式洗地机
690 self-propelled floor washer

产品特性  Product features
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洗地机的工作效率
1、洗地车每小时可洗地吸干四千多平方米
2、机械化作业效率高、速度快、易管理。
3、效率是人力的10倍以上，省时省力。
4、有效节约人力成本，解决招工难。
5、商务楼通常有三十多层，洗地车可以自由出入电梯间，大大降低清洁难度。
6、停车场即使有一些坡度也可以轻松应付，便于驾驶，高效快捷。

Scope of application of floor washing machine
1. wash the car can be washed every hour dry more than 4000 square meters
2. mechanization of high efficiency, speed, easy to manage.
3. the efficiency is 10 times more than manpower, save time and effort.
4. Effectively save labor costs and solve recruitment difficulties.
5. wash the car can be free access to the elevator, greatly reduce the difficulty of cleaning.
6. Even if the parking lot has some slope, it can be handled easily and efficiently.

860驾驶式洗地机/860 driving floor washer

作业宽度  Homework width

清洗能力  Cleaning ability

最高清洗速度  Maximum cleaning speed

吸入垃圾最大粒径  Maximum particle size of garbage

清水箱容量  Clean water tank capacity

污水箱容量  Sewage tank capacity

连续作业时间  Battery life

最小离地间隙  Minimum clearance from ground

最高行驶速度  Maximum speed

最大坡度  Maximum gradient

制动距离  Braking distance 

最小转弯半径  Minimum turning radius

电瓶数量 The battery number

净重  The net weight

尺寸  Size

900mm

≥3200㎡/h

1m/s

≤40mm

≥110L

≥120L

≥3.5h

30mm

4.5km/h

15°

1.5m

1.2m

4

400kg

145cm*115cm*140cm

配备水杯架，提高工作实时性。

超强吸力马达，强劲吸力，即使超市地砖也无污水残留。

仅58分贝的噪音，可在医院、酒店、学校等场合使用

搭载双大容量电瓶，可连续工作210分钟。

浮动刷盘设计，地面不平也可以刷干净。

广口注水口，注水更快捷便利。

吸污管外置，人性化设计，增加了清洗的便捷性。

驾驶式设计，清洁舒适度更高。

大容量，大功率，超长工作时间。

带警示尾灯和警示喇叭，安全性更高。

Equipped with water cup holder

Strong suction motor, even floor tile also no residual sewage.

Only 58 db noise, can be used in hospitals, schools and other places.

It can work continuously for 210 minutes.

Uneven ground can also brush clean.

Wide mouth water injection, water injection more convenient.

Suction pipe external, increased the convenience of cleaning.

Driving design, clean and comfortable.

Large capacity, high power, long working time.

With warning tail light and warning horn, higher safety.



NOTE
175LW001型无刷直流力矩电动机
Model 175LW001 brushless dc torque motor

250LW001型无刷直流力矩电动机
Model 250LW001 brushless dc torque motor
额定电压  Rated voltage

最大电流  Maximum current

额定转速  Rated speed

峰值转矩  Speed ratio

额定转矩  Peak torque

防护等级  Protection level

48V

55A

100rpm

175N/m

50N/m

IP54

110LW001-Z1型无刷直流减速力矩电动机
110LW001-Z1 type brushless DC deceleration torque motor

额定电压  Rated voltage

最大电流  Maximum current

额定转速  Rated speed

减速比  Reduction ratio

峰值转矩  Peak torque

额定转矩  Rated torque

防护等级  Protection level

额定效率  Rated efficiency

48V

20A

2000rpm

10:1

40N/m

15N/m

IP54

>90%
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额定电压  Rated voltage

最大电流  Maximum current

额定转速  Rated speed

峰值转矩  Peak torque

额定转矩  Rated torque

防护等级  Protection grade

24V

45A

240rpm

50N/m

20N/m

IP54


